
PROTOKÓŁ NR XX/2020 
ze zdalnego posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 24 kwietnia 2020r., godzina 10.00 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Otwarcia zdalnego posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał uczestników sesji. Po wywołaniu radnych do potwierdzenia swojej obecności, 
stwierdził, że obecni są wszyscy radni i rada jest władna do podejmowania uchwał.   
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmianę do porządku obrad zgłosiła pełniąca obowiązki burmistrza Ewa Gancarz poprzez 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie utraty mocy uchwały w sprawie 
wprowadzenia opłaty prolongacyjnej.  
 
Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”  wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 
Po przyjętej zmianie, rada przystąpiła do głosowania porządku obrad. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 



Strona | 2  

 

2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” zatwierdziła porządek obrad, który 
przedstawiał się następująco: 
 
1. Sprawozdanie Burmistrza Szprotawy z działalności międzysesyjnej tj. od 25 stycznia do 23 

kwietnia 2020 r. 
2. Sprawozdania: 

a) z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szprotawa na lata 2016-2023 za 
2019 rok  

b) z zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkomanii w Gminie Szprotawa za 2019 r. 

c) z zadań gminnego programu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2019 r 
d) z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 r. 
e) z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r. i zamierzenia na 2020 r. 
f) z działalności Szprotawskiego Zakładu Aktywności Zawodowej za 2019 r. 
g) ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działalności Komisariatu 

Policji w Szprotawie w 2019 roku 
h) z zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. Gminy Szprotawa 
b) zwolnienia od podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na dofinansowanie zadania pn. 
„Budowa dwóch domów dziecka realizowanych w dwóch etapach (budynek A – etap I, 
budynek B – etap II) w m. Szprotawa, przy ul. Sobieskiego” 
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d) utraty mocy uchwały Nr XV/98/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  
14 listopada 2019 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości 
stawek i zasad poboru opłaty targowej, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso 

e) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka  
w Szprotawie, poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
opiekuńczych i wychowawczych 

f) utraty mocy uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Szprotawa jednoosobowej 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą „Inwestycje Szprotawskie Spółka z 
o.o.” z siedzibą w Szprotawie 

g) upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalenia wysokości cen i opłat albo sposobu 
ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej  
oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 
Szprotawa na lata 2016-2023, 

i) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Szprotawie; 
j)  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Szprotawa w 2020 roku; 
k) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków; 
l) zmiany uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2021; 
m) zmiany uchwały nr III/24/06 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 15 grudnia 2006r.  

w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Rady Miejskiej w Szprotawie; 

n) powołania komisji doraźnej do zbadania wydawanych decyzji  dotyczących 
funkcjonowania zamkniętego składowiska odpadów  w Kartowicach. 

o) utraty mocy uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
4) Interpelacje i zapytania. 
5) Wolne wnioski. 
6) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7) Oświadczenia. 
8) Informacje. 
9) Zamknięcie obrad XX sesji Rady Miejskiej w Szprotawie.  

 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNO ŚCI MI ĘDZYSESYJNEJ 
TJ. OD 25 STYCZNIA DO 23 KWIETNIA BR. 
 
Z uwagi na zdalne posiedzenie rady, odstąpiono do przedstawiania sprawozdania. Sprawozdanie radni 
otrzymali na skrzynki e-mail.  
Głos do sprawozdania zabrali: radny Szymon Matuszewski, radny Andrzej Skawiński, p.o. Ewa 
Gancarz, radny Jerzy Chmara, radna Monika Biazik, radny Józef Rubacha.  
 
SPRAWOZDANIA: 
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a) z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szprotawa na lata 2016-2023 za 
2019 rok zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Szprotawa za 2019 r. 

 
BRAK DYSKUSJI 
 

b) z zadań gminnego programu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2019 r 
 
BRAK DYSKUSJI 
 

c) z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 r. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 

d) z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r. i zamierzenia na 2020 r. 
 
BRAK DYSKUSJI  
 

e) z działalności Szprotawskiego Zakładu Aktywności Zawodowej za 2019 r. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 

f) ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działalności Komisariatu 
Policji w Szprotawie w 2019 r. 

 
Głos zabrali: radny Jerzy Chmara, radny Ireneusz Ganczar, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, radny Józef 
Rubacha, radny Jerzy Chmara, przewodniczący rady Andrzej Stambulski 
 

g) z zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. Gminy Szprotawa 
 
Opinia Komisji Bud żetu – pozytywna 
 
Głos zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, 
przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Janusz Biliński. 
 
Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono. Rada przystąpiła do głosowania: 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
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5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „nie oddał głosu” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

 
Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjeła.  
 

b) zwolnienia od podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19 

 
Opinia Komisji Bud żetu pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 
 
Głos zabrali: p.o. burmistrza Ewa Gancarz zgłosiła, że do projektu uchwały jest autopoprawka, którą 
należy wziąć pod uwagę. Następnie: radny Stefan Gołek, p.o. burmistrza Ewa Gołek, radny Józef 
Rubacha, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, radny Jerzy Chmara. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
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17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada jednogłośnie 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwał ę podjęła 
 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na dofinansowanie zadania pn. 
„Budowa dwóch domów dziecka realizowanych w dwóch etapach (budynek A – etap I, 
budynek B – etap II) w m. Szprotawa, przy ul. Sobieskiego” 

 
Opinia Komisji Bud żetu – pozytywna. 
 
Głos zabrali: wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, który zaproponował zwiększenie kwoty 
dotacji do wysokości 200 tysięcy złotych tj. takiej do wysokości, w jakiej została przyjęta do budżetu 
na 2020 rok. Następnie głos zabrali: radny Roman Pakuła, radny Janusz Biliński, p.o. burmistrza Ewa 
Gancarz, przewodniczący rady Andrzej Stambulski,  wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, 
radny Jerzy Chmara, radny Józef Rubacha, radny Stefan Gołek, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski, radny Ireneusz Ganczar,  p.o. burmistrza Ewa Gancarz – zgłosiła autopoprawkę do 
projektu uchwały, zwiększając dotację celową dla powiatu  ze 150 na 200 tysięcy złotych. Głos zabrał 
jeszcze wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński.  
 
Głosowanie - zwiększenie środków w formie dotacji celowej w wysokości 200 tysięcy złotych 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół  - „wstrzymał się” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 
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Głosowanie autopoprawki do projektu uchwały, zwiększającej dotację celową dla Powiatu 
Żagańskiego w wysokości 200 tysięcy złotych 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „wstrzymał się” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

 
Głosowanie uchwały: 
 
 Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „wstrzymał się” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
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18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

 
Rada stosunkiem głosów 16”za”, 3”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

d) utraty mocy uchwały Nr XV/98/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  
14 listopada 2019 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości 
stawek i zasad poboru opłaty targowej, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso 

 
Opinia Komisji Bud żetu i Komisji Gospodarki – pozytywna. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0 „przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła jednomyślnie. 
 

e) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka  
w Szprotawie, poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
opiekuńczych i wychowawczych 

 
Opinia Komisji Społecznej – pozytywna 
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Głos zabrali: radny Jerzy Chmara, p. o. burmistrza Ewa Gancarz 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0 „przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła jednomyślnie. 
 

f) utraty mocy uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Szprotawa jednoosobowej 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą „Inwestycje Szprotawskie Spółka z 
o.o.” z siedzibą w Szprotawie 

 
Komisja Gospodarki nie wydała jednoznacznej opinii, wynik głosowania rozłożył się po równo. 
 
Głos zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, radny Roman 
Pakuła 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „przeciw” 
3) Jerzy Chmara   - „przeciw” 
4) Marcin Chmura   - „przeciw” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „wstrzymał się” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „przeciw” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
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10) Szymon Matuszewski  - „przeciw” 
11) Roman Pakuła   - „przeciw” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „wstrzymał się” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „przeciw” 
16) Maciej Siwicki   - „przeciw”    
17) Andrzej Skawiński  - „przeciw” 
18) Władysław Sobczak  - „przeciw” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 9”za”, 10 „przeciw”, 2”wstrz.” uchwały nie podjęła. 
 

g) upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalenia wysokości cen i opłat albo sposobu 
ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 
korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

 
Komisja Gospodarki nie wydała jednoznacznej opinii, wynik głosowania rozłożył się po równo. 
Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 
 
Głos zabrali: radny Jerzy Chmara, p. o. burmistrza Ewa Gancarz, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski, radny Jerzy Chmara, radny Marcin Chmura.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „przeciw” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „wstrzymał się” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „wstrzymał się”    
17) Andrzej Skawiński  - „wstrzymał się” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 
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Rada stosunkiem głosów 16”za”, 1 „przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 
Szprotawa na lata 2016-2023 

 
Opinia Komisji Gospodarki – pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0 „przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

i) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Szprotawie 
 
Opinia Komisji Społecznej – pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
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4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0 „przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

j)  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Szprotawa w 2020 roku 

 
Opinia Komisji Gospodarki – pozytywna 
 
Brak dyskusji. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
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18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0 „przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

k) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 
 
 
Opinia Komisji Bud żetu i Gospodarki – pozytywna. 
 
Brak dyskusji. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0 „przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

l) zmiany uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2021 

 
Opinia Komisji Gospodarki – pozytywna. 
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Głos zabrali: radny Józef Rubacha, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, radna Monika Biazik, ad vocem do 
radnej Moniki Biazik, radny Jerzy Chmara, radna Monika Biazik, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski.   
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0 „przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

m) zmiany uchwały nr III/24/06 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 15 grudnia 2006r. w 
sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Rady Miejskiej w Szprotawie 

 
 
Opinia Komisji bud żetu, gospodarki, społecznej – pozytywna 
 
Głos zabrał: radny Stefan Gołek. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
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8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0 „przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

n) powołania komisji doraźnej do zbadania wydawanych decyzji  dotyczących 
funkcjonowania zamkniętego składowiska odpadów  w Kartowicach 

 
Opinia Komisji Gospodarki – pozytywna 
 
Głos zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski poprosił przedstawicieli klubów  
o składanie przedstawicieli do pracy w komisji. 
 
Głos zabrali przewodniczący klubów radnych 
 
radna Beata Jakowicka – klub radnych „Gmina, Powiat przyjazne ludziom” nie zgłasza kandydata,  
 
radny Piotr Siuda – klub radnych „Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej”  
nie zgłasza kandydata. 
 
radna Małgorzata Łazarczyk – zgłosiła radnego Piotra Płaskocińskiego. 
 
radny Jerzy Chmara – klub radnych „Szansa dla Szprotawy” zgłasza wiceprzewodniczącego rady 
Andrzeja Skawińskiego. 
 
radny Ireneusz Ganczar – klub radnych „Grono to My” zgłasza Bartłomieja Grono. 
 
Głos zabrał przewodniczący rady Andrzej Stambulski wnosząc o uzupełnienie składów komisji o 
przedstawicieli klubów, którzy nie zgłosili swoich przedstawicieli do pracy  
w komisji doraźnej.  
 
Na prośbę przewodniczącego rady swoje kandydatury zgłosili radny Piotr Siuda i radna Beata 
Jakowicka. Kandydaci do pracy w komisji doraźnej wyrazili zgodę na pracę  
w komisji.  
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W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, 
radny Stefan Gołek, radny Jerzy Chmara, radny Janusz Biliński.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „wstrzymał się” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „wstrzymał się” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „wstrzymała się” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „wstrzymał się” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „przeciw”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „wstrzymał się” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 14”za”, 1 „przeciw”, 6”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

o) utraty mocy uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 
 
Opinia Komisji Bud żetu – pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0 „przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 
INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
radny Janusz Biliński:  

1) W imieniu mieszkańców i rolników Gminy Szprotawa oraz jako przewodniczący Komisji 
Rolnictwa złożył interpelację odnośnie niekorzystnych warunków atmosferycznych w 
uprawach rolniczych, spowodowanych brakiem opadów deszczu tj. suszą rolniczą. Radny 
zawnioskował o powołanie komisji do szacowania strat w rolnictwie w roku 2020 oraz 
złożenie wniosku do Wojewody Lubuskiego w tej sprawie.  

2) Wykonanie remontu drogi gminnej wewnętrznej o nr działek 853,931/7 i 10/2 prowadzonej do 
budynków mieszkalnych jednorodzinnych po byłem PGR w Siecieborzycach. Przedmiotową 
drogą mieszkańcy uczęszczają do szkoły, kościoła, sklepu, pracy i na chwile obecną nie 
można nią przejechać przez liczne w niej dziury. Radny wspomniał, że przy przedmiotowej 
drodze znajduje się gospodarstwo rolne, które ma również utrudniony dojazd.  

 
radny Jerzy Chmara: W związku z rozprzestrzenianiem się epidemii COVID-19 w Polsce, mając na 
uwadze przede wszystkim zdrowie i życie mieszkańców naszej gminy, radni klubów radnych – 
Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej, Szansa dla Szprotawy. Grono to My, Gmina i Powiat 
Przyjazne Ludziom oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w Szprotawie złożyli Apel do p.o. 
burmistrza o skierowanie pisma do przewodniczącego Państwowej Komisji Wyborczej z wnioskiem o 
przesunięcie terminu wyborów prezydenckich. Uzasadnienie: przeprowadzenie wyborów w 
ustawowym terminie, w tak niebezpiecznym okresie rozwoju epidemii, nie zapewnia podstawowego 
prawa do ochrony życia i zdrowia mieszkańców. Planowanie i przeprowadzenie wyborów sprowadzi 
realne zagrożenie zdrowia członków komisji wyborczych oraz wyborców z naszej gminy. Ponadto 
lokalne wyborcze umiejscowione są w szkołach i innych budynkach użyteczności publicznej. 
Przemieszczanie się przez nie tal dużej ilości osób narusza rygor ograniczeń, zmierzających do 
nierozprzestrzeniania się groźnego wirusa. mając na względzie odpowiedzialność oraz troskę o 
zdrowie i życie naszych mieszkańców mamy pełne przeświadczenie, iż osoba pełniąca obowiązku 
burmistrza w imieniu społeczności wystąpi z przedmiotowym apelem do Przewodniczącego 
Państwowej Komisji Wyborczej. Czy Pełniąca Obowiązki Burmistrza wystąpiła do Przewodniczącego 
Państwowej Komisji Wyborczej z apelem złożonym przez radnych ?. 
 
radny Szymon Matuszewski: radny złożył trzy zapytania w związku z ogłoszonymi wyborami 
Prezydenta RP: 
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1) czy zostały powołane już Obwodowe Komisje Wyborcze i czy zostały obsadzone pełną ilością 
członków ?. 

2) czy są zabezpieczone lokale wyborcze, w których miałyby odbywać się głosowania ?, 
3)  czy nasz urząd otrzymał e-maila od Poczty Polskiej, nakazującego  Prezydentom, 

Burmistrzom, Wójtom przekazanie lis wyborczych Poczcie Polskiej. Na dzisiaj jest to 
niezgodne z prawem, ustawa jest procedowana dopiero w Sejmie. działania rządu są 
wyprzedzane i są to działania niezgodne z Konstytucją RP. Jeśli takie listy zostaną 
udostępnione to urząd może być zasypany listami od mieszkańców nieudostępniania swoich 
danych osobowych, a po drugie – można narazić się na ryzyko spraw sądowych. 

 
radny Marcin Chmura: 

1) W imieniu mieszkańców Leszna Górnego oraz gminy Szprotawa, radny prosi, czy jest 
możliwość, aby pociągi relacji Zielona Góra – Warszawa oraz relacji Warszawa-Zielona Góra, 
przejeżdżające przez Leszno Górne, zatrzymywały się, co umożliwi mieszkańcom całej gminy 
Szprotawa na dostęp do połączeń komunikacyjnych z tak ważnymi miejscowościami jak 
Warszawa, Zielona Góra i inne na trasie w/w połączeń. Pierwszy pociąg do warszawy 
przyjeżdża do Leszna Górnego o godzinie 7.00 i odjeżdża o godzinie 7.08, w rozkładzie ma 
postój techniczny i nie jest dostępny dla wsiadających. PKP PLK właściciel torów, posiada 
odpowiednią infrastrukturę czyli peron dla pasażerów. Drugi pociąg relacji Warszawa-Zielona 
Góra, przejeżdża przez Leszno Górne o godzinie 21.51, ale się nie zatrzymuje. Radny prosi o 
interwencję i umożliwienie mieszkańcom Leszna Górnego oraz Gminy Szprotawa na dostęp 
do połączeń komunikacyjnych z Warszawą, Zieloną Górą oraz innymi, ważnymi 
miejscowościami na trasie przejazdu.  

2) Naprawa dróg gminnych na odcinku Leszno Górne – Biernatów, odcinek od zjazdu z drogi 
wojewódzkiej nr 297 do miejscowości Buczek oraz w miejscowościach Biernatów i Buczek. 
Stan wymienionych dróg jest bardzo zły, liczne ubytki i dziury stanowią zagrożenia dla 
mieszkańców, gdyż pojazdy omijające ubytki jeżdżą całą szerokością drogi. Na odcinku drogi 
od Leszna Górnego do Biernatowa pojawiła się kolejna przeszkoda w postaci płotu 
postawionego tuż przy drodze, który ma zapobiegać rozprzestrzenianiu się ASF. Płot ten nie 
pozwala omijać dziur co zwiększa ryzyko uszkodzenia pojazdów. Drogami tymi poruszają się 
również dzieci uczęszczające do Szkoły Podstawowej w Lesznie Górnym, przy tych drogach 
nie ma chodnika więc tym bardziej poruszanie się po nich stanowi zagrożenie dla pieszych, 
rowerzystów i innych uczestników drogi. Mieszkańcy skarżą się również na uszkodzenia 
samochodów.  

3) Dokończenie remontu drogi w Lesznie Górnym na ulicy Końcowej, odcinek od skrzyżowania 
z ulica Ogrodową do ulicy Plac Sportowy. Materiał w postaci kostki brukowej i krawężników 
potrzebny do wykonania remontu został już zgromadzony. 

4) Remont ulicy Plac Sportowy w Lesznie Górnym. Sołtys wsi Leszno Górne wraz z rada 
Sołecką oraz mieszkańcami Leszna Górnego, Biernatowa i Buczka w budżecie sołeckim na 
2020 rok postanowili przeznaczyć środki pieniężne w wysokości 15 tysięcy złotych na remont 
Plac Sportowy. W jakim terminie możliwe jest przeprowadzenie w/w remontu. 

5) Postawienie wiaty przystankowej w miejscowości Biernatów. Wiata jest niezbędna, ponieważ 
od roku szkolnego 2019/2020 do w/w miejscowości kursuje autobus szkolny. O wiatę, radny 
prosi szczególnie w imieniu dzieci uczęszczających do szkoły Podstawowej w Lesznie 
Górnym, ale również mieszkańców Biernatowa i Leszna Górnego. 

6) Remont i wyrównanie drogi i załatanie dziur w drodze gminnej w Bobrowicach. 
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7) W lutym 2020 roku sołtys wsi Leszno Górne skierował pisemne zapytania do Pani pełniącej 
Obowiązki Burmistrza. Do dnia 24 kwietnia nie otrzymał odpowiedzi. Co jest powodem tak 
długiego okresu oczekiwania na odpowiedź ?. 

8) Czy 1/5 etatu sekretarza Gminy jest wystarczająca dla wsparcia Urzędu Miejskiego oraz czy 
wszyscy urzędnicy – pracownicy urzędu, mogą liczyć na wsparcie Sekretarza i mają 
wystarczający dostęp do sekretarza, zwłaszcza w obecnym trudnym czasie ?. 

9) Jakie koszty poniosła lub poniesie Gmina Szprotawa w związku ze zwolnieniem Pani Iwony 
Prokop ze stanowiska Sekretarza Gminy ?. Pytanie dotyczy ewentualnej odprawy i 
odszkodowania, lub innych kosztów związanych ze zwolnieniem. 

10) Czy w obecnym roku 2020 wystarczy środków w budżecie na zaplanowane cele oświatowe, 
jeśli nie to w których działach mogą nastąpić przekroczenia i w jakich wysokościach i w jaki 
sposób p.o. burmistrza chce uzupełnić ewentualne braki ?.   

 
radny Stefan Gołek: 

1) uprzątnięcie chodników i poboczy na teren koszar w Szprotawie i lotnisku w Wiechlicach, 
leży tam bardzo dużo plastików,  

2) jak wygląda sytuacja gminy jeśli chodzi o spłatę zaległości, które należy w tym roku spłacić ?. 
3) powtórzył zapytanie radnego Szymona Matuszewskiego w kontekście udostępnienia Poczcie 

Polskiej danych osobowych wyborców. 
 
radny Roman Pakuła: 

1) czy pełniąca obowiązki burmistrza jest gotowa przekazać dane osobowe mieszkańców gminy 
Szprotawa Poczcie Polskiej i czy p.o. burmistrza weźmie na siebie za to odpowiedzialność, 
łącznie ze skutkami ?  

2) czy będą punkty wyborcze w szkołach. Szkoły aktualnie są zamknięte. Jeśli takie punkty 
wyborcze będą to kto będzie je ewentualnie odkażał ?. 

 
radna Józefa Śliska wyraziła zadowolenie z możliwości głosowania korespondencyjnego z tego 
powodu, że ma problemy w poruszaniu się. Cieszy się, że listonosz, któremu ufa od lat przyniesie jej 
kopertę do głosowania, którą później zabierze. Głosowanie korespondencyjne to jedna z najlepszych 
form, które do tej pory były i będą mogły z niego skorzystać przede wszystkim osoby starsze. 
 
radny Maciej Siwicki: 

1) Zagospodarowanie ronda – Plac Komuny Paryskiej. Od kilku lat rondo nie jest wykończone 
(jego wewnętrzna część). Z racji położenia obecny stan negatywnie wpływa na wizerunek 
centrum Szprotawy. Czy zapowiadana przebudowa dróg miejskich (w ramach otrzymanego w 
2019 dofinansowania) będzie uwzględniać odtworzenie ronda z wykorzystaniem elementów 
betonowych, które zastosowano do jego budowy. Radny wnosi o poprawienie jego wizerunku 
sposobem gospodarczym w bieżącym roku kalendarzowym. 

2) Podjęcie działań zmierzających do wdrożenia 3 etapu oświetlenia/instalacji nowych punktów 
– ze szczególnym uwzględnieniem ul. Pogodnej, Wesołej, Paderewskiego. problem braku 
oświetlenia był zgłaszany już wcześniej przez Mieszkańców, jednak w dalszym ciągu nie 
wykonano żadnych prac, które poprawiłyby bezpieczeństwo w poruszaniu się mieszkańców.  

 
radna Monika Biazik: 

1) 3 etap modernizacji oświetlenia w miejscowości Długie – zostało bardzo mało miejsc do 
doświetlenia. Odwleka się to w czasie i na jakim etapie jest obecnie ?. Jeżeli są postępy w 
pracach to kiedy nastąpią one w Długiem . 
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2) wymianę dwóch żarówek w lampach, które oświetlają boisko PGR w Długiem. 
 

 
WOLNE WNIOSKI 
 
Radny Maciej Siwicki, dobrą praktyką było to, że do tej pory na stronie urzędu była zamieszczana 
informacja o sesji i były dostępne materiały, które są przedmiotem sesji i które można było sobie 
poczytać przez internet. Radny prosi, żeby do tego powrócić, problem ten zgłosili mu mieszkańcy.  
 
 
ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
p.o. burmistrza Ewa Gancarz udzieliła odpowiedzi, w kontekście apelu radnych,  powiedziała, że 
nie przekazała go do PKW dlatego że Przew. Państwowej Komisji Wyborczej nie decyduje o terminie 
wyborów, decyzję podejmuje Sejm. Jeśli chodzi o dane osobowe mieszkańców gminy udostępnione 
Poczcie Polskiej – gmina otrzymała e-mail z poczty, ale jest on obarczony poważnymi wadami 
prawnymi i nie ma podstaw, żeby go zrealizować. Odpowiedź dla poczty jest przygotowywana. Jeśli 
chodzi o komisję to została powołana tylko jedna komisja wyborcza w miejscowości Długie. 3 etap 
oświetlenia, oświetlenie zostało przekazane do Spółki Chrobry i spółka będzie realizowała to zadanie. 
Budynek po SP nr 1 przy ulicy Krasińskiego, pomysł przerobić na mieszkania, na mieszkania dla 
niepełnosprawnych z wykorzystaniem środków zewnętrznych. Takiego programu, z którego można by 
było skorzystać w co najmniej 85% nie ma i żeby budynek  nie stał i nie niszczał zapadła decyzja o 
jego sprzedaży.  
 
radny Szymon Matuszewski: podziękował za takie podejście do pisma Poczty Polskiej.  
Dodał, że o terminie wyborów decyduje Marszałek Sejmu.   
 
radny Jerzy Chmara: członkowie Zrzeszenia Gmin Woj. Lubuskiego, zwrócili się o zmianę terminu 
wyborów Prezydenta RP z uwagi na zdrowie i życia mieszkańców. P.o. burmistrza zna sytuację w 
gminie związaną z wyborami i sytuacją COVID 19, stąd też radni mieli nadzieję, że wystąpi do 
odpowiedniej instytucji z wnioskiem o przesunięcie terminu wyborów. 
 
p.o. burmistrza Ewa Gancarz – Szprotawa jest członkiem Zrzeszenia Gmin i taki apel w imieniu 
wszystkich członków zrzeszenia poszedł do Warszawy. Zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom 
gminy jest najważniejsze. Powiedziała, że wizytowała sklepy pod względem zabezpieczenia personelu 
i klientów. Dodała, że zamknięto parkometry, wystąpiono z pomocą dla przedsiębiorców (dzisiaj na 
sesji rada podjęła uchwałę), handlujący na targowisku zostali zwolnieni z opłaty targowej. Pracownicy 
urzędu, Ośrodka Pomocy Społecznej są bezpieczni, część z nich pracuje zdalnie. Podziękowania 
należą się wielu ludziom za pracę w tym trudnym czasie. 
 
radny Stefan Gołek ad vocem do wypowiedzi radnej Śliskie. Koalicja PO-PSL nosiła się z zamiarem 
wyborów korespondencyjnych, ale nigdy takich nie uchwaliła ponieważ wymagało to wiele pracy i 
wielkiego przygotowania. Przy obecnych wyborach na 4-5 tygodni przed nimi jest to nie do 
wykonania. Wybory korespondencyjne nie są najlepszym rozwiązaniem bo nie dają wszystkim 
równych szans, nie są tajne, nie są bezpośrednie i bardzo, bardzo duża jest możliwość ich fałszowania.    
 
p.o. burmistrza Ewa Gancarz –  powtórzyła, że wniosek  Poczty Polskiej obarczony jest wieloma 
wadami i nie jest możliwy do zrealizowania. Danych osobowych  nie przekaże.  
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radny Janusz Biliński – podziękował informatykowi za przygotowanie zdalnej sesji. 
 

Radny Janusz Biliński opuścił obrady rady, 
 za wcześniejszym usprawiedliwieniem dalszej nieobecności u przewodniczącego rady 

 
r. Jerzy Chmara: Zrzeszenie Gmin Woj. Lubuskiego jako pierwsze wystąpiło o zmianę terminu 
wyborów. Przew. zrzeszenia Marek Cebula powiedział, że p.o. burmistrza Ewa Gancarz nie 
utożsamiała się z apelem zrzeszenia, stąd apel został skierowany przez radnych. 
 
p.o. burmistrza Ewa Gancarz, spytała, dlaczego radni nie wystąpili z apelem bezpośrednio jako 
Rada Miejska.   
 
r. Andrzej Stambulski – przewodniczący rady: odpowiedział, że przez dwa miesiące nie było sesji 
rady i radni podpisując taki apel, liczyli na reakcję ze strony p.o. burmistrza.   
 
OŚWIADCZENIA 
 
BRAK 
 
INFORMACJE 
 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski poinformował radnych o wydłużeniu  
o jeden miesiąc terminu składania oświadczeń majątkowych.  
 
ZAMKNI ĘCIE OBRAD XX SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął obrady XX sesji Rady 
Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji 3 godziny 20 minut. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


